
 

Svenska Jägareförbundet Kungsbacka 

Protokoll styrelsemöte 2023-08-24 kl. 18:30 på Rya (hos Lennart)   

Närvaro: Lennart A, Mikael L, Osborne S, Jesper L, Magnus S, Lars E, 
Elina T, Simon N, Niklas L, Anna G, Roger Z, Jenny N (kommunen) 

Anmäld frånvaro: Henrik P, Joakim A, Stefan N (valberedning) 

Frånvaro: Niclas J, Stefan J (kommunen)  

1. Mötet öppnas 
2. Godkännande av dagordning 
3. Val av mötesordförande 

Magnus Stolpe 
4. Val av mötessekreterare 

Jesper Larsson 
5. Att justera protokoll utses ordförande jämte sekreterare  
6. Genomgång av föregående mötesprotokoll 
7. Information från arbetsgrupper 

Skytte: Har haft aktivitet på Stjärnåsen med 8 st. deltagare 
Vilt och trafik: Totalt 319 olyckor. 5 Dov, 260 Rådjur, 38 Vildsvin, 16 Älg 
Medlen, marknad, webb: Magnus kollar vilka sponsorer som betalt så 
Roger Z kan höra av sig till resterande. 
Magnus S och Simon N fortsätter arbetet med att rensa/städa på hemsidan. 
Ungdom/Stättared: Kretsen kommer att deltaga, efter Stättareds förfrågan 
att göra fågelholkar på Stättared den 26/8. Lennart, Simon, Elina & 
Magnus är på plats. 
Utbildning: Inget att rapportera 
Hund: Lars E deltagit i Länsföreningens möte med kretsansvariga hund. 
Svagt deltagande från resterande kretsar i länet. 
Rovdjur/Vildsvin: Magnus blivit kallad till ”kompetensutveckling varg” 
med anledning av Naturvårdsverkets beslut att delegera licensjakt även i 
SYD till Länsstyrelserna  
JAQT: Inget att rapportera 

 
8. Ekonomi 

Inget att rapportera 
 

9. Ny representant till länsföreningens valberedning 
Magnus S bad, återigen styrelsen att ta en funderare på detta. Länets 
största krets, KBA måste ha en representant med. 
 
 
 



 

Svenska Jägareförbundet Kungsbacka 
 

10. Information från Länsförening samt Förbundet 
Magnus informerade om Länsföreningens arbete ihop med Länsstyrelsen 
och ornitologerna, ”Fler häckande vadare i Halland” samt arbetet med 
Hushållningssällskapet, ”Viltsam” 
Magnus informerade också om förbundets projekt ”perspektiv 2030” samt 
om projekt EU:s vingprojekt från sjöfågel.  

11. Information från valberedning 
Inget att rapportera 

12. Övriga frågor 
Stefan Nilsson informerade lite från Kustrådet. 
 

13. Nästa möte 
2023-11-09 18:30 i Hanhalsgården 
 

14. Mötet avslutat  
 
 
Magnus Stolpe  Jesper Larsson 

     
________________  _________________ 

 
 


